

Welcome Back, JFKS!

<p>1</p>	<p>Mitteilung der Schulleitung</p> <p>Liebe JFKS Familien,</p> <p>wir blicken weiterhin hoffnungsvoll auf ein positives Schuljahr und freuen uns auf die bevorstehenden Veranstaltungen in der JFKS Community. Wir hoffen, dass Sie alle in der Lage sind, Kraft zu tanken und die bevorstehenden Herbstferien zu genießen!</p> <p>Passen Sie auf sich auf, JFKS Schulleitung</p>	<p>Message from the Administration</p> <p>Dear JFKS Families,</p> <p>As we continue to have a positive and hopeful school year, we look forward to our upcoming community events. Looking ahead, we hope each of you is able to rest and enjoy the upcoming Fall Break!</p> <p>Take care, JFKS Administration</p>
<p>2</p>	<p>Feiertag und Ferien im Oktober:</p> <p>Tag der dt. Einheit: Am Montag, den 3. Oktober findet kein Unterricht statt.</p> <p>Die Herbstferien finden offiziell vom 24.10. - 04.11.2022. Die Schule beginnt wieder am Montag, 7. November.</p>	<p>Upcoming holidays in October:</p> <p>German Reunification Day: There will be no instruction on Monday, October 3rd.</p> <p>The Fall Break will officially be from October 24 to November 4. School will resume on Monday, November 7.</p>
<p>3</p>	<p>Schwimmkurse in den Herbstferien</p> <p>Weitere Information über die kostenlosen Ferienschwimmkurse finden Sie hier: https://www.schwimmkurse-sportjugend.de/</p>	<p>Swim Course during Fall Break</p> <p>More information about free swim classes during fall break can be found here: https://www.schwimmkurse-sportjugend.de/</p>
<p>4</p>	<p>Herzlich Glückwunsch, JFKS Girls Tennis Team!</p> <p>Wir gratulieren den Schülerinnen des JFKS Girls Tennis Team zum 3. Platz Bundesfinale "Jugend trainiert für Olympia"</p> <p>Weitere Info und ein Video finden Sie hier.</p>	<p>Congratulations, JFKS Girls Tennis Team!</p> <p>Congratulations to the JFKS Girls Tennis Team for winning 3rd place in the German Championship (Bundesfinale "Jugend trainiert für Olympia").</p> <p>Click here for more info and a video.</p>
<p>5</p>	<p>Anmeldung Eingangsklasse 2023/24</p> <p>Die Anmeldefrist für die nächste Eingangsklasse beginnt am 1. Oktober 2022. Auf www.jfks.de unter Aufnahmen/Admission finden Sie aktualisierte Aufnahmerichtlinien, Bewerbungsfristen, weitere Informationen und Anmeldeformulare.</p>	<p>Entrance Class Admissions 2023/24</p> <p>The application period for next year's Entrance Class begins on October 1, 2022. Please check www.jfks.de under admissions for updated admissions regulations, deadlines, further information and updated applications forms.</p>

<p>6</p>	<p>Neuer Vorstand der Gesamtelternvertretung</p> <p>Vielen Dank an alle Eltern, die sich in diesem Schuljahr als Elternvertreter zur Verfügung gestellt haben, und herzlichen Glückwunsch an den neu gewählten Vorstand (Parent Council Board):</p> <p>Deutscher PCB: Andrea Adam Moore, Nafees Ahamed, Ulrich Grohé, und Louise von Schweinitz</p> <p>Amerikanischer PCB: Sandra Doca, Laura Martinez-Fonts, Courtney Metzler und John Sullivan</p> <p>Bitte informieren Sie sich über die Arbeit des Parent Councils und wenden Sie sich mit Fragen per E-Mail an parentcouncil@jfkbsberlin.org.</p>	<p>New Parent Council Board</p> <p>Thank you to all the parents who have volunteered as Parent Representatives this school year, and congratulations to the newly elected Parent Council Board:</p> <p>German PCB: Andrea Adam Moore, Nafees Ahamed, Ulrich Grohé, and Louise von Schweinitz</p> <p>American PCB: Sandra Doca, Laura Martinez-Fonts, Courtney Metzler and John Sullivan</p> <p>Please review the information regarding the work of the Parent Council and contact them at parentcouncil@jfkbsberlin.org if you have questions.</p>
<p>7</p>	<p>Filmabend</p> <p>Das Equity Film Komitee freut sich, Sie am Mittwoch um 16.11. um 18:00 Uhr in der große Aula zu begrüßen. Wir schauen uns gemeinsam Disneys Zootopia (2016) an, den Oscar-prämierten Animationsfilm, der für seine integrative und nachdenkliche Botschaft über die Schäden von Vorurteilen und Stereotypen gefeiert wird. Zootopia ist ein aktueller, subversiver und fesselnder Film, den die ganze Familie genießen wird - und er ist kostenlos! Bringen Sie also eine Decke zum Sitzen mit. Wir freuen uns auf Sie! (Es werden Snacks und Getränke verkauft - Danke ES Student Council)</p>	<p>Movie Night</p> <p>Please join the Equity Film Committee on Wednesday, November 16th at 18:00 in the Large Aula for a viewing of Disney's Zootopia (2016), the Academy Award-winning animated film that is celebrated for its inclusive and thoughtful message about the harms of prejudice and stereotyping. Timely, subversive and engaging, Zootopia is a film that the entire family will enjoy and it's free! So bring a blanket to sit on and we will see you there. (Refreshments will be available for purchase - Thank you to the ES Student Council)</p>
<p>8</p>	<p>Beurlaubungen</p> <p>Zur Erinnerung, für eine Beurlaubung von bis zu drei Tagen ist der/die Klassenlehrer/in Ihres Kindes zuständig. Über Beurlaubungen von mehr als drei Tagen muss die Schulleitung entscheiden. Ebenso, wenn es sich bei dem Antrag um Tage vor und/oder nach Feiertagen oder Ferien handelt.</p> <p>Bitte beachten Sie, dass Anträge für Beurlaubungen aus persönlichen Gründen oder für Reisen vor oder nach den Ferien in der Regel lt. Schulgesetz nicht genehmigt werden. Infolgedessen sind Abwesenheiten unentschuldigt.</p> <p>Das Antragsformular finden Sie im passwortgeschützten Elternbereich der Webseite oder hier.</p>	<p>Leaves of Absences</p> <p>As a reminder, your child's homeroom teacher can approve requests for a leave of absence of up to 3 days. The administration must review any requests for more than three days and for days before and/or after school holidays/vacations.</p> <p>Please note that leaves of absence requests for personal reasons or travel before or after vacations are generally not approved per school law. As a result, absences will be marked as unexcused.</p> <p>You can find the leave of absence request form in the password-protected parent section of the website or here.</p>

<p>9</p>	<p>ERINNERUNG: Corona Test / Hygienemaßnahmen</p> <p>Schülerinnen und Schüler erhalten weiterhin die Möglichkeit, zweimal in der Woche freiwillig an einer Testung teilzunehmen (ein weiterer Test für das Wochenende kann bei Bedarf mit nach Hause genommen werden). Hierzu ist ein Schreiben der Eltern erforderlich, das den Wunsch auf freiwillige Testung bestätigt. Das Formblatt ist auf der Covid-19 Webseite abrufbar.</p> <p>Ohne eine schriftliche Bestätigung durch die Eltern werden keine Tests zur Verfügung gestellt.</p> <p>High School: Die Testungen finden dienstags und donnerstags ab 7:50 Uhr im Flur des blauen Gebäudes (Erdgeschoss) statt. Schülerinnen und Schüler können einen zusätzlichen Test für die Testung am Wochenende freitags im Raum W108 erhalten.</p> <p>Grundschule: Die Klassenlehrer_innen sammeln die Einverständniserklärungen ein und testen nur die Kinder, für die die Genehmigung abgegeben wurde. Getestet wird an den Testtagen immer in der ersten Stunde mit der Klassenleitung.</p> <p>Zur Erinnerung: Sollte jemand in Ihrer Familie positiv auf COVID-19 getestet worden sein, benachrichtigen Sie bitte sofort das Sekretariat (highschool@jfkberlin.org oder elementaryschool@jfkberlin.org).</p>	<p>REMINDER: Corona Testing</p> <p>Students still have the opportunity to voluntarily participate in Corona testing twice a week (an additional test for the weekend will be provided by request). This requires a letter from the parents confirming the wish for voluntary testing. The form is available on our Covid-19 website.</p> <p>No tests will be provided without written confirmation from parents.</p> <p>High School: Testing will take place on Tuesdays and Thursdays at 7:50 a.m. in the blue building hallway (first floor). Students can receive an additional test to take home for the weekend on Fridays from room W108.</p> <p>Elementary School: Homeroom teachers will collect the written request and test only the students who have “opted in” during the first hour in which the homeroom teacher is with the class on test days.</p> <p>As a reminder, if anyone in your family has tested positive for COVID-19, please notify the school offices (highschool@jfkberlin.org or elementaryschool@jfkberlin.org) immediately.</p>
<p>10</p>	<p>DAS JFKS CO-VIDEO-MUSICAL</p> <p>Die Fachbereiche Theater und Musik der JFKS freuen sich, ankündigen zu können, dass THE JFKS CO-VIDEO MUSICAL jetzt online verfügbar ist! Um die Show zu sehen, klicken Sie auf: https://youtu.be/uyco83IODys</p> <p>Das Musical ist lustig und berührend und spiegelt all das wider, was wir erlebt haben. Bitte verpassen Sie auf keinen Fall diese historische, einmalige Gelegenheit!</p>	<p>THE JFKS CO-VIDEO MUSICAL</p> <p>The JFKS Drama and Music Departments are pleased to announce THE JFKS CO-VIDEO MUSICAL is now available online! To access the show, click on: https://youtu.be/uyco83IODys</p> <p>The musical is funny and touching and reflects all we've been through. Please don't miss this historic, once-in-a-lifetime opportunity!</p>

<p>11</p>	<p>Schulfotos Nachholtermin</p> <p>Der Schulfotograf wird am Dienstag, den 8. November in der Schule sein, um alle zu fotografieren, die den Termin im September verpasst haben.</p>	<p>Make-Up Picture Day</p> <p>The photographer will be on campus Tuesday, November 8 for anyone who missed or would like to retake their school picture.</p>
<p>12</p>	<p>Doc Martha Merchant-Eltern-Workshops</p> <p>Unser Equity-Ausschuss freut sich, Doc Martha wieder an die JFK holen zu können! Doc Martha hat während des Lockdowns im Jahr 2021 virtuelle Workshops für Eltern zu den Themen Selbstfürsorge und Gleichberechtigung durchgeführt und kehrt nun zu den folgenden Terminen zurück:</p> <p>Herbst (Grundschule): Dienstag, 18. Oktober, 18:30-19:30 Uhr</p> <p>Winter (Oberschule): Mittwoch, 9. November, 18:30-19:30 Uhr</p> <p>Frühling: (Alle) Dienstag, 25. April, 18:30-19:30 Uhr</p> <p>Zoom-Links werden am Tag vor den jeweiligen Workshops an Familien verschickt. Eine Anmeldung ist nicht erforderlich. Wir hoffen, dass Sie teilnehmen können!</p> <p>Dr. Martha Merchant ist eine Expertin für Trauma und eine zugelassene klinische Psychologin. Zusätzlich zu ihrer klinischen Praxis bietet sie Schulungen und Beratungen für Schulpersonal, Lehrer und Familien an, um Schulen und Communities vertrauter mit dem Thema Trauma zu machen.</p> <p>Derzeit ist sie Programmdirektorin des National Child Traumatic Stress Network (NCTSN) und Healthy Environments and Response to Trauma in Schools (HEARTS). Dr. Merchant hat auf zahlreichen Konferenzen und Veranstaltungen Vorträge gehalten und ist eine veröffentlichte Autorin. Sie erwarb ihren MA in Ehe- und Familientherapie und ihren Psy.D. in klinischer Psychologie an der Minnesota School of Professional Psychology. (www.docmartha.org)</p>	<p>Doc Martha Merchant Parent Workshops</p> <p>Our Equity Committee is thrilled to be able to bring Doc Martha back to JFK! Doc Martha conducted virtual self-care and equity parent workshops during the lockdown in 2021 and is now returning on the following dates:</p> <p>Fall (Elementary): Tuesday October 18, 18:30-19:30pm</p> <p>Winter (High School): Wednesday Nov 9th 18:30-19:30pm</p> <p>Spring: (All) Tuesday April 25 18:30-19:30pm</p> <p>Zoom links will be sent out to families the day before the workshop. No signup required. We hope you are able to join us!</p> <p>Dr. Martha Merchant is an expert on trauma and a licensed clinical psychologist. In addition to her clinical practice, she provides training and consultation with school staff, teachers and families in order to create more trauma-informed schools and communities.</p> <p>She is currently the Program Director of the National Child Traumatic Stress Network (NCTSN), and Healthy Environments and Response to Trauma in Schools. (HEARTS). Dr. Merchant has presented at numerous conferences and events and is a published author. She earned her MA in Marriage and Family Therapy and her Psy.D. in Clinical Psychology at the Minnesota School of Professional Psychology. (www.docmartha.org)</p>

13 Lost & Found - Fundsachen

Denken Sie daran, regelmäßig im [Online-Bilder-album](#), in dem alle Fundsachen abgebildet sind, nach Ihren verlorenen Sachen zu suchen. Die Fundsachen in der Sporthalle und OS werden **NICHT** fotografiert, aber am selben Tag wie die Kleiderspende abgeholt.

Fundsachen können bis Donnerstag, 6. Oktober abgeholt werden. Die Kleidungsstücke in allen Fundgruben (Sporthalle, OS und GS) werden am nächsten Tag gespendet.

Wenn Sie eine Fundsache im Online-Fotoalbum wiedererkennen, kann Ihr Kind es im Grundschulsekretariat am Mo-Fr 9:00-15:00 abholen.

Bei Fragen senden Sie eine E-Mail an jfkslostandfound@gmail.com. Weitere Informationen zu anderen Sammelstellen von Fundsachen in der Schule finden Sie [hier](#).

Lost & Found

Remember to regularly check the [online picture album](#) of all Lost & Found items. Items in the gym and HS are **NOT** photographed but picked up on the same day as the clothing donation.

The last day items can be picked up is Thursday, October 6. Clothing items will be donated the next day from all lost and found areas (gym, HS and ES).

If you see an item of yours in the online album, send your child to the ES office (Mon-Fri 9:00-15:00).

If you have questions, send an email to jfkslostandfound@gmail.com. More information about other Lost & Found collection points at school can be found [here](#).

14 IDEAS is thrilled to release our quarterly journal

This issue focuses mainly on sexual orientation. It features contributions from students in grades 7-12 and even has multiple contributions from our elementary school partners, IDEAS Jr.

Contributions range from articles and opinion pieces to artwork, a word search, comic, and short story!



Our limited print run has already sold out. Check out our other journals and podcasts here by scanning the QR Code below.

If you support the IDEAS mission, please subscribe to our podcast. Our goal is to publish two episodes per month this school year.

JFKS IDEAS

Tony Oldani, Podcast Producer and Host
 Sina Morgan, Podcast Co-Producer and Host
 Ophelia Reuter, Podcast Co-Producer and Host
 Lina Sattar, Editor-in-Chief of the IDEAS Journal
 Zarah-Lou Danziger, Designer and Layout Editor of the IDEAS Journal
 Merlina Vogel, Director of Community Engagement
 Daniel Lazar, Founder and Faculty Adviser



15	<p>ERINNERUNG: Verteiler-Liste der Gesamtelternvertretung</p> <p>Wenn Sie in letzter Zeit keine E-Mail vom Parent Council erhalten haben, sind Sie möglicherweise nicht auf der Mailingliste.</p> <p>Zum Anmelden scannen Sie bitte den QR-Code oder folgen Sie diesem Link, um unser Formular auszufüllen: https://forms.gle/5UUkYYimda2YSJLE7.</p> <p>Dies ist eine <u>einmalige</u> Anmeldung, die für die Dauer der Schulzeit Ihres Kindes an der JFK-Schule gilt, sofern Sie uns nichts anderes mitteilen. Weitere Informationen finden Sie am Ende dieses Bulletins.</p> 	<p>REMINDER: Parent Council Email List</p> <p>If you have not received an email from the Parent Council recently, you may not be on their mailing list.</p> <p>To be added to the list, please scan the QR code or follow this link to fill out our form: https://forms.gle/5UUkYYimda2YSJLE7.</p> <p>This is a <u>one-time only</u> requirement that will endure for the duration of your child's enrollment at the JFK School, unless you notify us otherwise. See the end of this bulletin for more information.</p> 
-----------	--	---

Elementary School

1	<p>20. Oktober: Unterrichtsausfall in der Grundschule</p> <p>Am Donnerstag, den 20. Oktober, veranstaltet der Personalrat eine Personalversammlung für alle Lehrkräfte der zentral verwalteten Schulen des Senats. Wir gehen davon aus, dass eine große Anzahl der Grundschullehrerinnen und -lehrer teilnehmen wird.</p> <p>Aus diesem Grund kann am Donnerstag, den 20. Oktober, kein regulärer Unterricht stattfinden.</p> <p>Wir raten allen Familien dringend, ihre Kinder zu Hause zu behalten. Für Familien, die nicht in der Lage sind, ihre Kinder zu Hause zu betreuen, werden wir eine Betreuung anbieten. Bitte beachten Sie jedoch, dass an diesem Tag kein regulärer Unterricht stattfindet.</p> <p>Bitte helfen Sie uns bei der Personalplanung, indem Sie diesen Fragebogen ausfüllen, um uns mitzuteilen, ob Ihr Kind beaufsichtigt werden muss.</p>	<p>October 20: No Instruction in Elementary School</p> <p>On Thursday, October 20th, the Staff Council (Personalrat) is hosting a staff meeting (Personalversammlung) for all teachers of the centrally managed schools of the Senat. We anticipate a large number of the Elementary school teachers will attend.</p> <p>As a result, we will not be able to offer regular instruction on Thursday, October 20th.</p> <p>We strongly advise all families to keep their children at home. We will be offering supervision for families who are unable to provide care for their child/ren at home. However, please know that this will not be a regular day of instruction.</p> <p>Please help us plan for the staffing on this day by filling out this form to let us know if your child will require supervision.</p>
----------	---	--

<p>2</p>	<p>Eltern-Lehrer-Konferenzen für die Klassen 3 bis 6</p> <p>Am Dienstag, dem 8. November 2022 und am Mittwoch, dem 9. November 2022 finden die Eltern-Lehrerkonferenzen für die Klassen 3-6 statt. Aus diesem Grund werden an diesen Tagen die Klassen 3-6 bereits um 13:25 Uhr entlassen. Wenn Ihr Kind nicht in den Hort oder zu Late Birds geht, muss Ihr Kind um 13:30 abgeholt werden.</p> <p>Informationen darüber, wie man sich für die Termine anmelden kann, werden zeitnah vom GS-Sekretariat verschickt.</p>	<p>Parent Teacher Conferences Grades 3-6</p> <p>Parent-Teacher-Conferences are scheduled for the afternoon of Tuesday, November 8th and the evening of Wednesday, November 9th. On both of these days students in grades 3-6 will be dismissed at 13:25. If your child does not go to Hort or Late Birds, please be sure to make arrangements for pick up at 13:30.</p> <p>Information about how to sign-up for conferences will be sent out to families by the ES Office.</p>
<p>3</p>	<p>Klassenfahrten der 4. und 6. Klassen Electives-Unterricht der 5. Klassen</p> <p>Unsere 4. und 6. Klassen werden in der Woche vor den Herbstferien an Klassenfahrten teilnehmen.</p> <p>Da einige unserer Lehrer und Mitarbeiter mit den Schülern verreisen, entfällt der Elective-Unterricht der 5. Klasse NUR in dieser Woche. Am Mittwoch, den 19. Oktober, und Freitag, den 21. Oktober, werden alle Schüler der 5. Klasse um 14:10 Uhr entlassen. Wir danken Ihnen für Ihr Verständnis!</p> <p>Wir wünschen allen unseren 4. und 6. Klassen eine schöne, sichere und gesunde Reise!</p>	<p>4th and 6th grade Class Trips 5th Grade Electives</p> <p>Our 4th and 6th grade students will be attending their class trips the week before Fall Break.</p> <p>With some of our teachers and support staff traveling with these students, 5th grade electives will be canceled for that week ONLY. On Wednesday, October 19 and Friday, October 21 ALL 5th grade students will be released at 14:10. Thank you for your understanding!</p> <p>We wish all of our 4th and 6th graders a fun, safe and healthy trip!</p>
<p>4</p>	<p>Kälteres Wetter</p> <p>Auch wenn die Temperaturen sinken, werden wir die Fenster weiterhin tagsüber für bestimmte Zeit geöffnet lassen, um die Luftzirkulation in den Klassenzimmern aufrechtzuerhalten. Bitte achten Sie darauf, dass Ihr Kind warm angezogen ist und trotz teilweise geöffneter Fenster bequem in der Klasse sitzen kann. Bitte schicken Sie Ihr Kind auch mit geeigneter Kleidung für die Hofpausen zur Schule.</p>	<p>Colder Weather</p> <p>As the temperature drops, we will still have windows open for significant periods of the day in order to keep the air flow in classrooms. Please ensure that your child is warmly dressed and is able to comfortably sit in class despite open windows at times. Please send your child to school with appropriate clothing for outdoor recess as well.</p>
<p>5</p>	<p>Schulmittagsmenü</p> <p>Auf der folgenden Webseite finden Sie das Mittagsmenü des Monats. Bitte wenden Sie sich bei Fragen direkt an den Caterer.</p> <p>https://www.brunchatschool.de/jfks/</p>	<p>School Lunch Menu</p> <p>Please visit the following website for this month's lunch menu and contact the caterer directly with any questions.</p> <p>https://www.brunchatschool.de/jfks/</p>

6	<p>Schülerrat der Grundschule</p> <p>Herzlichen Glückwunsch an unseren neu gewählten Student Council Vorstand!</p> <p><u>Präsident_in</u> <u>Vizepräsident_in</u> Mila 6E Maeve 6A Eddie 6C Alex 6B <u>Sekretärin</u> <u>Schatzmeister</u> Maeve 4B Noah 4C</p> <p>Das ES Student Council freut sich auf eine noch stärkere Einbindung in unsere Schulgemeinschaft, da wir nun einen Schülersitz in der Schulkonferenz einnehmen und die Zusammenarbeit mit dem HS Student Council formell verstärken.</p> <p>Bald gibt es mehr Infos über unsere bevorstehende Aktion zur Sammlung von Lebensmitteln in Zusammenarbeit mit den Pfadfindern!</p>	<p>Elementary Student Council</p> <p>Congratulations to our newly elected Student Council Executive Board!</p> <p><u>Presidents</u> <u>Vice Presidents</u> Mila 6E Maeve 6A Eddie 6C Alex 6B <u>Secretary</u> <u>Treasurer</u> Maeve 4B Noah 4C</p> <p>The ES Student Council looks forward to even greater involvement in our school community as we now take a student seat on the School Conference, and formally increase collaboration with the HS Student Council.</p> <p>Please stay tuned for information about our upcoming FOOD DRIVE in collaboration with the Boy Scouts!</p>
----------	---	--

High School

1	<p>Test- und Klausurpläne</p> <p>→ Alle Termine für Klassenarbeiten und Klausuren finden Sie unter Test- und Klausurpläne auf JFKS.de. Sie werden auch auf WebUntis (Meine Veranstaltungen) veröffentlicht, ebenso wie Aktualisierungen oder Änderungen des ursprünglichen Plans.</p> <p>→ Die Nachschreibtermine für die Mittelstufe und die Oberstufe sind die folgenden Samstage:</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ 15.10. ◆ 12.11. ◆ 03.12. 	<p>Test and Klausur Schedules</p> <p>→ All Tests and Klausuren dates can be found at Test- und Klausurpläne at JFKS.de. They are also published on WebUntis (My Events), as are any updates or changes to the original schedule.</p> <p>→ The make-up dates for Klausuren (Oberstufe) and Tests (Mittelstufe) are the following Saturdays:</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ 15.10. ◆ 12.11. ◆ 03.12.
2	<p>HS Yearbook</p> <p>Bitte denken Sie daran, dass Ihr Kind aufgrund der Datenschutzverordnungen nur im HS Yearbook mit Bild erscheinen wird, wenn Sie bei der Einschulung an der JFKS die Genehmigung dafür gegeben haben. Sollten Sie sich unsicher sein, bitte wenden Sie sich an das HS Sekretariat und korrigieren Sie Ihre Angaben.</p>	<p>HS Yearbook</p> <p>Please remember that due to data protection regulations, your child will only appear in the HS Yearbook with a picture if you have given permission at the time of enrollment at JFKS. If you are unsure of the status of your child's data permissions, please contact the HS office for more information.</p>

3	<p>Die nächsten SAT Prüfungstermine:</p> <p>1. Oktober 3. Dezember 11. März 6. Mai 3. Juni</p> <p>Anmeldungen für SATs auf www.collegeboard.org über das jeweilige Konto der Schüler_innen. Es wird empfohlen, sich frühzeitig zu registrieren.</p>	<p>SAT Testing Dates for 2022-2023:</p> <p>October 1 December 3 March 11 May 6 June 3</p> <p>All registration for SATs must be completed through the students' CollegeBoard website account. You are advised to register early.</p>
4	<p>1. Quartal Mittelstufe (7-10)</p> <p>Um Eltern einen transparenten Überblick über den Leistungsstand ihrer Kinder zu ermöglichen, werden am 21. Oktober sogenannte "Übersichten zum Leistungsstand" an die Schülerinnen und Schüler verteilt. Wichtiger Hinweis: die Noten werden in allen Fächern erteilt, geben aber lediglich den Leistungsstand zu dem Zeitpunkt wieder. Es kann sein, dass in einigen Fächern noch keine Klassenarbeiten berücksichtigt wurden.</p>	<p>1st Quarter Progress Reports (7-10)</p> <p>To provide parents with a transparent overview of their children's performance, "progress reports" will be distributed to students on October 21. Important note: grades will be given in all subjects but only reflect the level of performance at the time. It is possible that, in some subjects, tests have not yet been taken into account.</p>

Parents

<p>Webseite für die Eltern</p> <p>Informationen zu den außerschulischen Aktivitäten, Schulessen, Anträge für Beurlaubungen, Schulregeln, usw., finden Sie auf der Webseite der Schule unter www.jfks.de. Den Zugang zur passwortgeschützten Webseite für die Eltern erhalten Sie mit dem</p> <p style="text-align: center;"><i>Nutzername:</i> parents <i>Passwort:</i> jfkscommunity</p> <p>Wir bitten Sie, dieses Passwort nicht mit anderen zu teilen.</p>	<p>Parent Website</p> <p>For general information such as after-school activities, cafeteria, leave of absence request forms, school policies and the school calendar, please visit the school website at www.jfks.de. You can access the Parent Section of our website using the following</p> <p style="text-align: center;"><i>username:</i> parents <i>password:</i> jfkscommunity</p> <p>Please do not share this password with others.</p>
---	---

Die Elternseite beinhaltet viele wichtige Informationen und hilfreiche Links:

- Die letzten School Bulletins
- Protokolle der Schulkonferenz, Gesamtelternvertretung, Fachbereiche und Gesamtkonferenz
- **Hilfreiche Formulare (siehe unten)**
- Und vieles mehr...

The parent section contains important information and useful links:

- Previous School Bulletins
- Meeting Minutes from the Schulkonferenz, Parent Council, Department and Faculty Meetings
- **Useful Forms (see below)**
- And much more...

PREVIEW BELOW - [Click here to access the page.](#)

USEFUL DOCUMENTS FOR PARENTS

GENERAL

- [Excuse Note for Absences / Entschuldigung für Abwesenheit](#)
- [Leave of Absence Request / Antrag auf Beurlaubung](#)
- [JFKS Withdrawal Procedure and Form](#)
- [JFKS Policies and Regulations](#)
- [JFKS Digital Parent Handbook](#)

COVID-19

- [Schnelltest Befundsmittteilung / Notification of results](#)
- ****NEW**** [Consent Form Covid Testing](#)

ELEMENTARY SCHOOL

- [Report changes to your child's health information](#)
- [Religion/Lebenskunde Information](#)
- [Religion Signup Form](#)

HIGH SCHOOL

- [Absence Excuse Form / Entschuldigung für Abwesenheit](#)
- [Test and Klausur Schedule](#)
- [8th Ski Trip Information](#)
- [9th grade Praktikum Information](#)
- [10th grade MSA Information](#)

Elternvertretung

Bitte kontaktieren Sie die Elternvertretung unter parentcouncil@jfkberlin.org, wenn Sie Kontakt mit der Elterngemeinschaft bzw. den Elternvertretern der JFKS aufnehmen möchten.

Parent Council

Please contact the Parent Council at parentcouncil@jfkberlin.org should you like to make contact with the parent community or parent representatives at JFKS.

Schulshop des JFKS-Vereins

Weitere Informationen sowie die aktuellen Öffnungszeiten und Bestellmöglichkeiten finden Sie auf der Webseite: <https://theverein.com/school-shop>

JFKS-Verein School Shop

Visit their website for more information and current opening hours and order procedures: <https://theverein.com/school-shop>

<p>JFKS Verein Der Verein sammelt Spendenmittel für die Schule und ist auf die Mitgliedsbeiträge der Eltern angewiesen. Bitte besuchen Sie die Webseite für weitere Informationen. Um Mitglied zu werden, füllen Sie das entsprechende Formular aus. https://jfks.de/der-verein/?lang=de</p> <p>Weitere hilfreiche Informationen finden Sie auf unserer Website: https://www.theverein.com/</p>	<p>JFKS Verein This is the school's fundraising organization that relies on parents' membership fees. Visit their website for more information. To become a member, please complete and submit the form. http://jfks.de/support-jfks/the-verein/</p> <p>You can find more helpful information on our website: https://www.theverein.com/</p>
<p>Positive-Disziplin-Workshops für Eltern</p> <p>Brauchen Sie Unterstützung bei der Erziehung? Lernen Sie in einem Positive-Discipline-Workshop effektive Werkzeuge kennen, um Sie und Ihr Kind zu stärken und zu ermutigen. Die meisten Mitarbeiter der GS haben bereits an den Workshops teilgenommen und setzen die praktischen Strategien im Klassenzimmer um. Besuchen Sie www.parentingtools.de für weitere Informationen.</p>	<p>Positive Discipline Workshops for Parents</p> <p>Do you need parenting support? Learn effective tools to empower and encourage you and your child in a Positive Discipline workshop. The majority of the ES staff have received Positive Discipline training and are implementing the practical strategies in the classroom. Check out www.parentingtools.de for more info.</p>

To: All JFKS Parents
 From: Parent Council Board

**Parent Council Data Consent Form
 (GEV Einwilligungserklärung)**

The JFKS Parent Council often sends information to parents by email, but due to data protection requirements, the school office is not allowed to share parents' email addresses with us. Thus, we ask each new JFKS family to complete an online data consent form (Einwilligungserklärung) in order to receive communication from the Parent Council.

This is a **one-time only requirement that will endure for the duration of your child's enrollment at the JFK School, unless you notify us otherwise.** If you are not yet receiving our emails, please scan the QR code or follow this link to fill out our form: <https://forms.gle/5UUkYYimda2YSJLE7>. (Please do not distribute this link outside the JFKS community.)

Please input the correct graduation year for each of your children so that emails can be targeted by grade level. (As shown in the table, a child who is in grade X this year will graduate in year 2035–X.)

JFKS Parent Council



Grad. year	Current grade (2022–2023)
2035	Entrance class
2034	1st grade
2033	2nd grade
2032	3rd grade
2031	4th grade
2030	5th grade
2029	6th grade
2028	7th grade
2027	8th grade
2026	9th grade
2025	10th grade
2024	11th grade
2023	12th grade